
NABOR V OBČINI CENTER

Novi nabor v stari obliki
Letos smo v naši občini izvedli nabor za nabomike, kl
so rojeni leta 1969. Od leta 1983 je nabor potekal brez
prisotnosti nabornikov. Na tak način nabora paje bilo
precej kritik in tako smo v mestu Ljubljana prvi
p"onovno pričeli s »starim« načinom nabora. Seveda
pa je to »stari nabor« /e po obliki, po vsebini pa je
velika razlika.

Mladinci so pred komisijo pri-
hajali oblečeni, odnosi so bili bolj
sproščeni in tudi ryihove želje so
bile v glavnem upoštevane, če so
izpolnjevali vse pogoje. Zavedati
se je treba, da veljajo za določene
rodove in službe v JLA zelo strogi
kriteriji glede zdravstvene spo-
sobnosti. Tako je na primer lahko
v JLA voznik vozila samo tisti
mladinec, ki ima popolnoma bre-
zhiben vid; podobna zahteva med
drugim velja tudi za tiste, ki si
želijo delati z radarsko tehniko.

Mnogi pričakujejo, da bodo na
naboru že izvedeli, kam bodo od-
šli na služenje vojaškega roka,

vendar to ni namen in naloga na-
bora. Na naboru se ocenjuje spo-
sobnost nabornika za vojaško
službo ter se mu določi rod oziro-
ma službo, v kateri bo služil voja-
ški rok.

Pri oblikovanju ocen naborni-
kov so sodelovale tudi šole sred-
njega usmeijenega izobraževanja,
centri za socialno delo, postaja
milice in športne organizacije in
društva. Vprašalniki, ki so jih iz-
polnjevali naborniki, krajevne
skupnosti in šole srednjega
usmerjenega izobraževanja ter
predlogi krajevnih skupnosti so
bili zelo uporabni, kar kaže na to,

da je izpolnjevanje vprašalnikov
vse bolj resno in poglobljeno.

V naborni komisiji so bili poleg
predsednika (vojaška oseba),
zdravnika splošne prakse in čla-
nov, ki jih je določila uprava voja-
škega okrožja (predstavniki mest-
nega sekretariata za ljudsko
obrambo), še predstavniki OK
ZSMS, OK SZDL, postaja milice
Ljubljana Center in sekretariata
za Ijudsko obrambo občine Ljub-
ljana Center. Delo komisije je ne-
kaj časa spremljal tudi Borut
Plavšak, predsednik občinske
skupščine. Komisija je tovarišu
Plavšaku prikazala svoje delo in
probleme s katerimi se soočajo.

Skupaj z naborno komisijo oce-
njujemo, da se je letošnja oblika
nabora izkazala kot zelo uspešna.
Tudi naborniki so bili zadovojjni,
saj so bile njihove želje v večini
upoštevane.

SEKRETARIAT ZA LJUDSKO OBRAMBO


